

Cover: Inspired by the inscription above the front door of the National Research Council of Canada's Sussex Drive Building, "Great is truth and mighty above all things; It endureth and is always strong; It liveth and conquereth for evermore. The more thou searchest, the more thou shalt marvel," Ottawa artist Art Price designed this 12-foot diameter stainless steel sphere, located near the entrance of NRC's Administration Building on the Montreal Road. Mr. Price says that the theme of the assembly is knowledge; the highly polished sphere, mounted in a 26-foot diameter pool of water, scatters the beams of light which strike it to symbolize science's contribution to mankind.

• Notre couverture: M. Art Price, artiste d'Ottawa, a conçu la sphère en acier inoxydable de 12 pieds de diamètre que l'on peut voir devant le bâtiment de l'Administration du CNRC, chemin de Montréal, en s'inspirant de l'inscription ci-dessous que l'on peut lire au-dessus de la porte d'entrée du bâtiment de la Promenade Sussex: "Great is truth and mighty above all things; It endureth and is always strong; It liveth and conquereth for evermore. The more thou searchest, the more thou shalt marvel". Cette sphère d'un haut poli, au milieu d'une pièce d'eau de 26 pieds de diamètre, renvoie la lumière dans toutes les directions et symbolise ainsi la diffusion des connaissances scientifiques de par le monde.

